
 

 

PROTOKÓŁ NR XXXVIII/2021 

z sesji Rady Gminy Dębnica Kaszubska 

z dnia 25 listopada 2021 r. 

W sesji wzięli udział: 

• 13 Radnych Rady Gminy Dębnica Kaszubska 

• Wójt Gminy – Iwona Warkocka 

• Zastępca Wójta Gminy – Karol Żukowski 

• Sekretarz Gminy – Agnieszka Żukowska 

• Skarbnik Gminy – Bożena Rosińska 

• Radca prawny – Robert Krupa 

• Prezes Zakładu Gospodarki Komunalnej w Dębnicy Kaszubskiej Sp. z o.o. – Anna Kurzawa-

Gerczak 

• Kierownik Środowiskowego Domu Samopomocy w Motarzynie – Mirosław Turczyński 

• Kierownik Posterunku Policji w Dębnicy Kaszubskiej – Daniel Bartosik 

Radni nieobecni: Olech Marcin, Krycki Adam 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Zatwierdzenie porządku obrad. 

3. Zatwierdzenie protokołu z XXXVII sesji Rady Gminy Dębnica Kaszubska VIII kadencji. 

4. Podjęcie uchwał w sprawie: 

4.1 wyrażenia zgody na dokonanie zwrotu nieruchomości do zasobu własności rolnej Skarbu 

Państwa, 

4.2 wyrażenia zgody na dokonanie zwrotu nieruchomości do zasobu własności rolnej Skarbu 

Państwa, 

4.3 określenia zasad nabywania, zbywania i obciążania nieruchomości Gminy Dębnica Kaszubska 

oraz ich wydzierżawiania lub wynajmowania na czas oznaczony dłuższy niż trzy lata lub czas 

nieoznaczony, 

4.4 przyjęcia „Rocznego programu współpracy Gminy Dębnica Kaszubska z organizacjami 

pozarządowymi i innymi podmiotami działającymi w sferze pożytku publicznego na 2022 

rok”, 

4.5 uchwalenia zmiany studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego 

Gminy Dębnica Kaszubska, 

4.6 nadania nazw ulicom w miejscowości Dębnica Kaszubska, 

4.7 nadania nazw ulicom w miejscowości Motarzyno, 

4.8 ustalenia zasad przyznawania i wysokości diet dla radnych Rady Gminy Dębnica Kaszubska, 



 

 

4.9 zwrotu kosztów podróży służbowych dla radnych Rady Gminy Dębnica Kaszubska, 

4.10  ustalenia wysokości i zasad na jakich przewodniczącemu organu wykonawczego jednostki 

pomocniczej będzie przysługiwała dieta, 

4.11  ustalenia wysokości ekwiwalentu pieniężnego za udział w działaniach ratowniczych lub 

szkoleniach pożarniczych członków ochotniczej straży pożarnej, 

4.12  ustalenia wynagrodzenia Wójta Gminy Dębnica Kaszubska, 

4.13  udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Słupskiemu, 

4.14  określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości, 

4.15  zmian w budżecie gminy na 2021 rok. 

5. Plan zbywania nieruchomości na terenie Gminy Dębnica Kaszubska. 

6. Sprawozdanie z działalności Wójta Gminy Dębnica Kaszubska. 

7. Sprawozdanie z wykonania uchwał. 

8. Sprawozdanie z działalności Komisji Rady Gminy Dębnica Kaszubska: 

8.1 Komisji Infrastruktury i Budżetu, 

8.2 Komisji Rewizyjnej, 

8.3 Komisji Skarg, Wniosków i Petycji, 

8.4 Komisji Spraw Społecznych. 

9. Wolne wnioski i informacje. 

10.  Zamknięcie sesji. 

Przebieg sesji: 

Ad. 1  

Sesja Rady Gminy Dębnica Kaszubska została otwarta przez Przewodniczącego Rady Gminy 
Dębnica Kaszubska Ireneusza Ziółkowskiego, rozpoczęła się o godzinie 11:06 w sali konferencyjnej 
im. Jadwigi Karaś w Urzędzie Gminy Dębnica Kaszubska. Na podstawie listy obecności stwierdzono 
nieobecność dwóch radnych oraz stwierdzono prawomocność obrad. 

Ad. 2 

Do porządku obrad nie wniesiono żadnych zmian, wobec czego na sesji obowiązywał porządek 
obrad przesłany z zawiadomieniem o sesji. 

Ad. 3  

Zatwierdzono protokół z XXXVII sesji Rady Gminy Dębnica Kaszubska VIII kadencji. 

Ad. 4-4.1 

Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na dokonanie zwrotu nieruchomości do zasobu 
własności rolnej Skarbu Państwa, stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 

Przewodniczący Rady Ireneusz Ziółkowski poinformował, że uchwała została omówiona 
 zaopiniowana podczas posiedzenia wspólnego wszystkich komisji Rady Gminy Dębnica Kaszubska. 



 

 

O godz. 11:10 na sesję dotarł radny Roman Cech. 

Z powodu niemożności zalogowania się jednego z radnych do systemu glosowania, Przewodniczący 
Rady Ireneusz Ziółkowski zarządził przerwę. Przerwa trwała w godz. 11:14-11:17. 

Po przerwie w sprawie projektu uchwały głos zabrał radny Bartłomiej Tutak wyrażając zdanie, że 
gmina nie postarała się o zachowanie działki w zasobie gminnym. Można było wykonać plac zabaw 
i zagospodarowanie terenu. Działka pozostałaby w zasobie gminy. 

W związku z brakiem dalszych zgłoszeń Przewodniczący Rady Ireneusz Ziółkowski zarządził 
głosowanie nad przyjęciem w/w uchwały. 

W wyniku zarządzonego głosowania uchwała została podjęta.  
Wynik głosowania: ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMAŁO SIĘ: 2 

ZA (11): Badowski Krzysztof, Batóg Marian, Cech Roman, Horuń Kamil, Knitter Rafał, Kołacki Mateusz, 
Leśniewski Witold, Paczesny Piotr, Sowińska Beata, Szerlowski Mateusz, Ziółkowski Ireneusz 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2): Lejczak Jadwiga, Tutak Bartłomiej 

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 

Uchwała otrzymała nr XXXVIII/264/2021 i stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 

Zarówno Radny Krzysztof Badowski jak i radny Mateusz Szerlowski odnieśli się do tego, iż cel na jaki 
została przejęte nieruchomość nie został spełniony. Plac zabaw powstać miał w miejscowości, 
w której jest tylko jedno dziecko. To wiązałoby się z niegospodarnością. 

Wiceprzewodniczący Rady Witold Leśniewski poinformował, że działka została przejęta na konkretny 
cel, który nie został zrealizowany. W tym przypadku plac zabaw. Nic nie stoi na przeszkodzie 
ponownie wystąpić o tę działkę do KOWR-u z przeznaczeniem na inny cel, być może na lepszych 
warunkach. 

Ad. 4.2 

Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na dokonanie zwrotu nieruchomości do zasobu 
własności rolnej Skarbu Państwa, stanowi załącznik nr 4 do protokołu. 

Przewodniczący Rady Ireneusz Ziółkowski poinformował, że uchwała została omówiona 
i zaopiniowana podczas posiedzenia wspólnego wszystkich komisji Rady Gminy Dębnica Kaszubska. 
Następnie zarządził głosowanie nad przyjęciem w/w uchwały. 

W wyniku zarządzonego głosowania uchwała została podjęta.  
Wynik głosowania: ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMAŁO SIĘ: 2 

ZA (11): Badowski Krzysztof, Batóg Marian, Cech Roman, Horuń Kamil, Knitter Rafał, Kołacki Mateusz, 
Leśniewski Witold, Paczesny Piotr, Sowińska Beata, Szerlowski Mateusz, Ziółkowski Ireneusz 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2): Lejczak Jadwiga, Tutak Bartłomiej 



 

 

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 5 do protokołu. 

Uchwała otrzymała nr XXXVIII/265/2021 i stanowi załącznik nr 6 do protokołu. 

Ad. 4.3  

Projekt uchwały w sprawie określenia zasad nabywania, zbywania i obciążania nieruchomości 
Gminy Dębnica Kaszubska oraz ich wydzierżawiania lub wynajmowania na czas oznaczony dłuższy niż 
trzy lata lub czas nieoznaczony, stanowi załącznik nr 7 do protokołu. 

 
Przewodniczący Rady Ireneusz Ziółkowski poinformował, że uchwała została omówiona 
i zaopiniowana podczas posiedzenia wspólnego wszystkich komisji Rady Gminy Dębnica Kaszubska. 
Następnie zarządził głosowanie nad przyjęciem w/w uchwały. 

W wyniku zarządzonego głosowania uchwała została podjęta.  
Wynik głosowania: ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMAŁO SIĘ: 1 

ZA (12): Badowski Krzysztof, Batóg Marian, Cech Roman, Horuń Kamil, Knitter Rafał, Kołacki Mateusz, 
Leśniewski Witold, Paczesny Piotr, Sowińska Beata, Szerlowski Mateusz, Tutak Bartłomiej, Ziółkowski 
Ireneusz 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1): Lejczak Jadwiga 

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 8 do protokołu. 

Uchwała otrzymała nr XXXVIII/266/2021 i stanowi załącznik nr 9 do protokołu. 

Ad. 4.4  

Projekt uchwały w sprawie przyjęcia „Rocznego programu współpracy Gminy Dębnica 
Kaszubska z organizacjami pozarządowymi i innymi podmiotami działającymi w sferze pożytku 
publicznego na 2022 rok”, stanowi załącznik nr 10 do protokołu. 

 
Przewodniczący Rady Ireneusz Ziółkowski poinformował, że uchwała została omówiona 
i zaopiniowana podczas posiedzenia wspólnego wszystkich komisji Rady Gminy Dębnica Kaszubska. 

Radny Bartłomiej Tutak poprosił o przedstawienie informacji ile i jakie uwagi wpłynęły podczas 
konsultacji rocznego programu oraz jakie zostały zaakceptowane, a jakie odrzucone. 

Pracownik Urzędu Gminy Kinga Trubicka-Czapka zapoznała radnych z uwagami zgłoszonymi do 
programu przez Stowarzyszenie Aktywne Mazury. Uwagi stanowią załącznik nr 11  do protokołu. 
Protokół z przebiegu konsultacji z organizacjami pozarządowymi i innymi podmiotami stanowi 
załącznik nr 12 do protokołu. 

Przewodniczący Rady Ireneusz Ziółkowski zarządził głosowanie nad przyjęciem w/w uchwały. 

W wyniku zarządzonego głosowania uchwała została podjęta.  
Wynik głosowania: ZA: 12, PRZECIW: 1, WSTRZYMAŁO SIĘ: 0 

ZA (12): Badowski Krzysztof, Batóg Marian, Cech Roman, Horuń Kamil, Knitter Rafał, Kołacki Mateusz, 
Lejczak Jadwiga, Leśniewski Witold, Paczesny Piotr, Sowińska Beata, Szerlowski Mateusz, Ziółkowski 
Ireneusz 



 

 

PRZECIW (1): Tutak Bartłomiej 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 13 do protokołu. 

Uchwała otrzymała nr XXXVIII/267/2021 i stanowi załącznik nr 14 do protokołu. 

Ad. 4.5  

Projekt uchwały w sprawie uchwalenia zmiany studium uwarunkowań i kierunków 
zagospodarowania przestrzennego Gminy Dębnica Kaszubska, stanowi załącznik nr 15 do protokołu. 

Przewodniczący Rady Ireneusz Ziółkowski poinformował, że uchwała została omówiona 
i zaopiniowana podczas posiedzenia wspólnego wszystkich komisji Rady Gminy Dębnica Kaszubska. 

Złożono wniosek formalny o dokonanie poprawki do załącznika nr 4 str. 133 projektu uchwały 
w sprawie uchwalenia zmiany studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego 
Gminy Dębnica Kaszubska.  

Sekretarz Gminy Agnieszka Żukowska poinformowała, że załącznik nr 4 do uchwały został zmieniony, 
doprecyzowano zapis dotyczący podstawy prawnej i zamieszczono załącznik, którego niestety nie da 
się otworzyć bez specjalnego programu. 

Przewodniczący Rady Ireneusz Ziółkowski zarządził głosowanie nad wnioskiem formalnym. 

W wyniku zarządzonego głosowania wniosek został przyjęty.  
Wynik głosowania: ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMAŁO SIĘ: 2 

ZA (11): Badowski Krzysztof, Batóg Marian, Cech Roman, Horuń Kamil, Knitter Rafał, Kołacki Mateusz, 
Leśniewski Witold, Paczesny Piotr, Sowińska Beata, Szerlowski Mateusz, Ziółkowski Ireneusz 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2): Lejczak Jadwiga, Tutak Bartłomiej 

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 16 do protokołu. 

Po przyjęciu poprawki do uchwały Przewodniczący Rady Ireneusz Ziółkowski przeszedł do głosowania 
nad przyjęciem uchwały. 

W wyniku zarządzonego głosowania uchwała została podjęta.  
Wynik głosowania: ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMAŁO SIĘ: 2 

ZA (11): Badowski Krzysztof, Batóg Marian, Cech Roman, Horuń Kamil, Knitter Rafał, Kołacki Mateusz, 
Leśniewski Witold, Paczesny Piotr, Sowińska Beata, Szerlowski Mateusz, Ziółkowski Ireneusz 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2): Lejczak Jadwiga, Tutak Bartłomiej 

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 17 do protokołu. 

Uchwała otrzymała nr XXXVIII/268/2021 i stanowi załącznik nr 18 do protokołu. 



 

 

Ad. 4.6  

Projekt uchwały w sprawie nadania nazw ulicom w miejscowości Dębnica Kaszubska, stanowi 
załącznik nr 19 do protokołu. 

Przewodniczący Rady Ireneusz Ziółkowski poinformował, że uchwała została omówiona 
i zaopiniowana podczas posiedzenia wspólnego wszystkich komisji Rady Gminy Dębnica Kaszubska. 
Następnie zarządził głosowanie nad przyjęciem w/w uchwały. 

W wyniku zarządzonego głosowania uchwała została podjęta.  
Wynik głosowania: ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMAŁO SIĘ: 0 

ZA (12): Badowski Krzysztof, Batóg Marian, Cech Roman, Horuń Kamil, Knitter Rafał, Lejczak Jadwiga, 
Leśniewski Witold, Paczesny Piotr, Sowińska Beata, Szerlowski Mateusz, Tutak Bartłomiej, Ziółkowski 
Ireneusz 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 20 do protokołu. 

Uchwała otrzymała nr XXXVIII/269/2021 i stanowi załącznik nr 21 do protokołu. 

Podczas głosowania w godzinach 12:41-12:43 nieobecny był radny Mateusz Kołacki. 

Ad. 4.7 

Projekt uchwały w sprawie nadania nazw ulicom w miejscowości Motarzyno, stanowi załącznik 
nr 22 do protokołu. 

Przewodniczący Rady Ireneusz Ziółkowski poinformował, że uchwała została omówiona 
i zaopiniowana podczas posiedzenia wspólnego wszystkich komisji Rady Gminy Dębnica Kaszubska.  

Złożono wniosek formalny o dokonanie poprawki do projektu uchwały w sprawie nadania nazw 
ulicom w miejscowości Motarzyno. Usunięcie nr działki 251/5 z treści uchwały, aktualizacja 
załącznika nr 4 i nr 13. 

Radny Krzysztof Badowski odniósł się do załącznika graficznego na stronie 6 projektu uchwały tj. ul. 
Klonowej, czy nie będzie sprzeciwu mieszkańców co do nazwania drogi, i krzyżówki i jej odnogi jedną 
nazwą? 

Sekretarz Gminy Agnieszka Żukowska poinformowała, że nazwy ulic były konsultowane 
z mieszkańcami. Dodała, że dopóki będzie trwał spór o działkę, nie będzie nadawana jej nazwa. 
(Działka ta jest własnością Krajowego Ośrodka Wsparcia Rolnictwa). 

Następnie zarządzono głosowanie nad przyjęciem poprawki. 

W wyniku zarządzonego głosowania poprawka została przyjęta. 
Wynik głosowania: ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMAŁO SIĘ: 0 

ZA (13): Badowski Krzysztof, Batóg Marian, Cech Roman, Horuń Kamil, Knitter Rafał, Kołacki Mateusz, 
Lejczak Jadwiga, Leśniewski Witold, Paczesny Piotr, Sowińska Beata, Szerlowski Mateusz, Tutak 
Bartłomiej, Ziółkowski Ireneusz 



 

 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 23 do protokołu. 

Po przyjęciu poprawki do uchwały Przewodniczący Rady Ireneusz Ziółkowski przeszedł do głosowania 
nad przyjęciem uchwały. 

W wyniku zarządzonego głosowania uchwała została podjęta. 
Wynik głosowania: ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMAŁO SIĘ: 0 

ZA (13): Badowski Krzysztof, Batóg Marian, Cech Roman, Horuń Kamil, Knitter Rafał, Kołacki Mateusz, 
Lejczak Jadwiga, Leśniewski Witold, Paczesny Piotr, Sowińska Beata, Szerlowski Mateusz, Tutak 
Bartłomiej, Ziółkowski Ireneusz 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 24 do protokołu. 

Uchwała otrzymała nr XXXVIII/270/2021 i stanowi załącznik nr 25 do protokołu. 

Ad. 4.8 

Projekt uchwały w sprawie ustalenia zasad przyznawania i wysokości diet dla radnych Rady 
Gminy Dębnica Kaszubska, stanowi załącznik nr 26 do protokołu. 

Przewodniczący Rady Ireneusz Ziółkowski poinformował, że uchwała została omówiona i 
zaopiniowana podczas posiedzenia wspólnego wszystkich komisji Rady Gminy Dębnica Kaszubska. 

Radny Krzysztof Badowski zaproponował podjęcie rozmów o ustanowienie zapisów o przyznawaniu 
diety dla radnego uzależnionego od długości obecności na posiedzeniu, np. dwie listy obecności 
wykładane na początku i na końcu posiedzenia. Dość często zdarza się sytuacja, w której mniejsza 
liczba osób jest na końcu posiedzenia, aniżeli na początku. 

Radny Piotr Paczesny zasugerował konieczność zmiany statutu, aby mogły obowiązywać dwie listy 
obecności. 

Radca prawny Robert Krupa wyjaśnił, że w Jego ocenie nie ma potrzeby zmieniać statut, gdyż lista 
obecności, o której mowa w statucie, jest niezbędna na potrzeby stwierdzenia kworum, aby rada 
mogła podejmować prawomocne uchwały. Te listy były przeznaczone do przyznawania diet. 

Radny Roman Cech zaproponował przeniesienie dyskusji na komisje wspólne. Zgadza się z pomysłem 
radnego Krzysztofa Badowskiego, jednak Jego propozycja byłaby trochę inna. 

Radca prawny Robert Krupa poinformował, że najpierw można przyjąć uchwałę w zaproponowanym 
brzmieniu, a później ją nowelizować. 

Radny Krzysztof Badowski zgodził się na propozycję przełożenia rozmów na komisje wspólne. 

Przewodniczący Rady Ireneusz Ziółkowski zarządził głosowanie nad przyjęciem w/w uchwały. 



 

 

W wyniku zarządzonego głosowania uchwała została podjęta. 
Wynik głosowania: ZA: 8, PRZECIW: 2, WSTRZYMAŁO SIĘ: 3 

ZA (8): Batóg Marian, Cech Roman, Horuń Kamil, Leśniewski Witold, Paczesny Piotr, Sowińska Beata, 
Szerlowski Mateusz, Ziółkowski Ireneusz 

PRZECIW (2): Lejczak Jadwiga, Tutak Bartłomiej 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (3): Badowski Krzysztof, Knitter Rafał, Kołacki Mateusz 

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 27 do protokołu. 

Uchwała otrzymała nr XXXVIII/271/2021 i stanowi załącznik nr 28 do protokołu. 

Ad. 4.9  

Projekt uchwały w sprawie zwrotu kosztów podróży służbowych dla radnych Rady Gminy 
Dębnica Kaszubska, stanowi załącznik nr 29 do protokołu. 

Przewodniczący Rady Ireneusz Ziółkowski poinformował, że uchwała została omówiona 
i zaopiniowana podczas posiedzenia wspólnego wszystkich komisji Rady Gminy Dębnica Kaszubska. 

W wyniku zarządzonego głosowania uchwała została podjęta. 
Wynik głosowania: ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMAŁO SIĘ: 1 

ZA (12): Badowski Krzysztof, Batóg Marian, Cech Roman, Horuń Kamil, Knitter Rafał, Kołacki Mateusz 
Lejczak Jadwiga, Leśniewski Witold, Paczesny Piotr, Sowińska Beata, Szerlowski Mateusz, Ziółkowski 
Ireneusz 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1): Tutak Bartłomiej 

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 30 do protokołu. 

Uchwała otrzymała nr XXXVIII/272/2021 i stanowi załącznik nr 31 do protokołu. 

Ad. 4.10 

Projekt uchwały w sprawie ustalenia wysokości i zasad na jakich przewodniczącemu organu 
wykonawczego jednostki pomocniczej będzie przysługiwała dieta, stanowi załącznik nr 32 do 
protokołu. 

Przewodniczący Rady Ireneusz Ziółkowski poinformował, że uchwała została omówiona 
i zaopiniowana podczas posiedzenia wspólnego wszystkich komisji Rady Gminy Dębnica Kaszubska. 
Następnie zarządził głosowanie nad przyjęciem w/w uchwały. 

W wyniku zarządzonego głosowania uchwała została podjęta. 
Wynik głosowania: ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMAŁO SIĘ: 0 

ZA (13): Badowski Krzysztof, Batóg Marian, Cech Roman, Horuń Kamil, Knitter Rafał, Kołacki Mateusz 
Lejczak Jadwiga, Leśniewski Witold, Paczesny Piotr, Sowińska Beata, Szerlowski Mateusz, Tutak 
Bartłomiej, Ziółkowski Ireneusz 

PRZECIW (0) 



 

 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0)  

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 33 do protokołu. 

Uchwała otrzymała nr XXXVIII/273/2021 i stanowi załącznik nr 34 do protokołu. 

Ad. 4.11 

Projekt uchwały w sprawie ustalenia wysokości ekwiwalentu pieniężnego za udział 
w działaniach ratowniczych lub szkoleniach pożarniczych członków ochotniczej straży pożarnej, 
stanowi załącznik nr 35 do protokołu. 

Przewodniczący Rady Ireneusz Ziółkowski poinformował, że uchwała została omówiona 
i zaopiniowana podczas posiedzenia wspólnego wszystkich komisji Rady Gminy Dębnica Kaszubska. 

Radny Bartłomiej Tutak złożył wniosek formalny o zmianę treści zapisu §1 ust. 1 i nadania mu 
brzmienia: „Ustala się wysokość ekwiwalentu pieniężnego przysługującego członkom ochotniczej 
straży pożarnej za każdą godzinę udziału w akcjach ratowniczych w wysokości 1/175 przeciętnego 
wynagrodzenia, ogłoszonego przez Prezesa GUS w Dzienniku Urzędowym Rzeczpospolitej Polskiej 
"Monitor Polski" na podstawie art. 20 pkt 2 ustawy z dnia 17 grudnia 1998 r. o emeryturach i rentach 
z Funduszu Ubezpieczeń Społecznych (Dz. U z 2021 r., poz. 291, z późn. zm.).”. Poprawka ta umożliwi 
automatycznie podnoszenie stawek ekwiwalentu, bez konieczności zmiany uchwały. 

Radny Krzysztof Badowski poinformował, że na komisjach wspólnych trwała dyskusja na ten temat. 
Stawki wpisane w uchwale są wynikiem negocjacji przeprowadzonych podczas posiedzenia. 

Radny Marian Batóg poparł słowa radnego Krzysztofa Badowskiego, poprosił o wyliczenie kwoty, 
która przysługiwałaby strażakom. 

Kwota ekwiwalentu wyniosłaby 32,33 zł. 

Zastępca Wójta Gminy Karol Żukowski poinformował, że w przypadku wprowadzenia zapisu 
o odesłaniu do kwoty osoba składająca wniosek o wypłatę ekwiwalentu musiałaby sprawdzać 
aktualne ogłoszenie. Wniosek o ekwiwalent może być złożony do 3 lat wstecz. 

Radca prawny Robert Krupa poinformował, że uchwała powinna być wprost odczytywana, nie 
powinna odsyłać do zapisów innych aktów, gdyż może to wywołać błędy. Jednakże na chwilę obecną 
nie znajduje żadnego potwierdzającego wyroku sądu. Stosowane są dwie metody, 
ułamkowe/procentowe określenie wartości, bądź wprost wpisana kwota w uchwale. 

Przewodniczący Rady Ireneusz Ziółkowski zarządził głosowanie nad wnioskiem formalnym. 

W wyniku zarządzonego głosowania wniosek został odrzucony. 
Wynik głosowania: ZA: 2, PRZECIW: 10, WSTRZYMAŁO SIĘ: 1 

ZA (2): Lejczak Jadwiga, Tutak Bartłomiej 

PRZECIW (10): Badowski Krzysztof, Batóg Marian, Cech Roman, Horuń Kamil, Knitter Rafał, Kołacki 
Mateusz, Paczesny Piotr, Sowińska Beata, Szerlowski Mateusz, Ziółkowski Ireneusz 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1): Leśniewski Witold 

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 36 do protokołu. 



 

 

Następnie zarządzono głosowanie nad przyjęciem w/w uchwały. 

W wyniku zarządzonego głosowania uchwała została podjęta. 
Wynik głosowania: ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMAŁO SIĘ: 0 

ZA (13): Badowski Krzysztof, Batóg Marian, Cech Roman, Horuń Kamil, Knitter Rafał, Kołacki Mateusz 
Lejczak Jadwiga, Leśniewski Witold, Paczesny Piotr, Sowińska Beata, Szerlowski Mateusz, Tutak 
Bartłomiej, Ziółkowski Ireneusz 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0)  

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 37 do protokołu. 

Uchwała otrzymała nr XXXVIII/274/2021 i stanowi załącznik nr 38 do protokołu. 

 Ad. 4.12 

Projekt uchwały w sprawie ustalenia wynagrodzenia Wójta Gminy Dębnica Kaszubska, stanowi 
załącznik nr 39 do protokołu. 

Przewodniczący Rady Ireneusz Ziółkowski poinformował, że uchwała została omówiona 
i zaopiniowana podczas posiedzenia wspólnego wszystkich komisji Rady Gminy Dębnica Kaszubska. 
Następnie zarządził głosowanie nad przyjęciem w/w uchwały. 

W wyniku zarządzonego głosowania uchwała została podjęta. 
Wynik głosowania: ZA: 10, PRZECIW: 2, WSTRZYMAŁO SIĘ: 1 

ZA (10): Badowski Krzysztof, Batóg Marian, Cech Roman, Horuń Kamil, Knitter Rafał, Leśniewski 
Witold, Paczesny Piotr, Sowińska Beata, Szerlowski Mateusz, Ziółkowski Ireneusz 

PRZECIW (2): Lejczak Jadwiga, Tutak Bartłomiej 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1): Kołacki Mateusz 

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 40 do protokołu. 

Uchwała otrzymała nr XXXVIII/275/2021 i stanowi załącznik nr 41 do protokołu. 

Ad. 4.13 

Projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Słupskiemu, stanowi 
załącznik nr 42 do protokołu. 

Przewodniczący Rady Ireneusz Ziółkowski poinformował, że uchwała została omówiona 
i zaopiniowana podczas posiedzenia wspólnego wszystkich komisji Rady Gminy Dębnica Kaszubska. 
Następnie zarządził głosowanie nad przyjęciem w/w uchwały. 

W wyniku zarządzonego głosowania uchwała została podjęta. 
Wynik głosowania: ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMAŁO SIĘ: 0 

ZA (13): Badowski Krzysztof, Batóg Marian, Cech Roman, Horuń Kamil, Knitter Rafał, Kołacki Mateusz 
Lejczak Jadwiga, Leśniewski Witold, Paczesny Piotr, Sowińska Beata, Szerlowski Mateusz, Tutak 
Bartłomiej, Ziółkowski Ireneusz 



 

 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0)  

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 43 do protokołu. 

Uchwała otrzymała nr XXXVIII/276/2021 i stanowi załącznik nr 44 do protokołu. 

Ad. 4.14 

Projekt uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości, stanowi 
załącznik nr 45 do protokołu. 

Przewodniczący Rady Ireneusz Ziółkowski poinformował, że uchwała została omówiona 
i zaopiniowana podczas posiedzenia wspólnego wszystkich komisji Rady Gminy Dębnica Kaszubska. 
Następnie zarządził głosowanie nad przyjęciem w/w uchwały. 

W wyniku zarządzonego głosowania uchwała została podjęta. 
Wynik głosowania: ZA: 11, PRZECIW: 2, WSTRZYMAŁO SIĘ: 0 

ZA (11): Badowski Krzysztof, Batóg Marian, Cech Roman, Horuń Kamil, Knitter Rafał, Kołacki Mateusz, 
Leśniewski Witold, Paczesny Piotr, Sowińska Beata, Szerlowski Mateusz, Ziółkowski Ireneusz 

PRZECIW (2): Lejczak Jadwiga, Tutak Bartłomiej 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0)  

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 46 do protokołu. 

Uchwała otrzymała nr XXXVIII/277/2021 i stanowi załącznik nr 47 do protokołu. 

Ad. 4.15 

Projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Słupskiemu, stanowi 
załącznik nr 48 do protokołu. 

Przewodniczący Rady Ireneusz Ziółkowski poinformował, że uchwała została omówiona 
i zaopiniowana podczas posiedzenia wspólnego wszystkich komisji Rady Gminy Dębnica Kaszubska. 
Poinformował, że do projektu uchwały została złożona poprawka, z którą zapoznał wszystkich 
radnych. Treść poprawki stanowi załącznik nr 49 do protokołu.  

Następnie zarządzono głosowanie nad przyjęciem poprawki. 

W wyniku zarządzonego głosowania poprawka została przyjęta. 
Wynik głosowania: ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMAŁO SIĘ: 0 

ZA (13): Badowski Krzysztof, Batóg Marian, Cech Roman, Horuń Kamil, Knitter Rafał, Kołacki Mateusz 
Lejczak Jadwiga, Leśniewski Witold, Paczesny Piotr, Sowińska Beata, Szerlowski Mateusz, Tutak 
Bartłomiej, Ziółkowski Ireneusz 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 50 do protokołu. 



 

 

Po przyjęciu poprawki do uchwały Przewodniczący Rady Ireneusz Ziółkowski przeszedł do głosowania 
nad przyjęciem uchwały. 

W wyniku zarządzonego głosowania uchwała została podjęta. 
Wynik głosowania: ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMAŁO SIĘ: 0 

ZA (13): Badowski Krzysztof, Batóg Marian, Cech Roman, Horuń Kamil, Knitter Rafał, Kołacki Mateusz 
Lejczak Jadwiga, Leśniewski Witold, Paczesny Piotr, Sowińska Beata, Szerlowski Mateusz, Tutak 
Bartłomiej, Ziółkowski Ireneusz 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 51 do protokołu. 

Uchwała otrzymała nr XXXVIII/278/2021 i stanowi załącznik nr 52 do protokołu. 

Ad. 5 

Plan zbywania nieruchomości na terenie Gminy Dębnica Kaszubska, stanowi załącznik nr 53 do 
protokołu. 

Przewodniczący Rady Ireneusz Ziółkowski zarządził głosowanie nad przyjęciem Planu. 

W wyniku zarządzonego głosowania Plan została podjęty. 
Wynik głosowania: ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMAŁO SIĘ: 0 

ZA (12): Badowski Krzysztof, Batóg Marian, Cech Roman, Horuń Kamil, Knitter Rafał, Kołacki Mateusz, 
Lejczak Jadwiga, Leśniewski Witold, Paczesny Piotr, Sowińska Beata, Szerlowski Mateusz, Ziółkowski 
Ireneusz 

PRZECIW (0)  

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 54 do protokołu. 

Podczas głosowania w godzinach 13:30-13:33 nieobecny był radny Bartłomiej Tutak. 

Ad. 6 

Sprawozdanie z działalności Wójta Gminy Dębnica Kaszubska stanowi załącznik nr 55 do 
protokołu. 

Ad. 7  

Sprawozdanie z wykonania uchwał stanowi załącznik nr 56 do protokołu. 

Radny Roman Cech zadał pytanie do sprawozdania z działalności dotyczące tego, jakie przedmioty, 
urządzenia będą wchodzić w skład „Laboratorium Przyszłości”? 

Wójt Gminy Iwona Warkocka udzieliła odpowiedzi, że każdy z dyrektorów będzie miał możliwość 
podjęcia decyzji z szerokiego katalogu rzeczy do wyboru. 



 

 

Radny Piotr Paczesny zadał pytanie czy droga do Skarszowa Górnego została już przejęta przez 
gminę? 

Wójt Gminy Iwona Warkocka udzieliła odpowiedzi, że droga nie została przejęta, ale nie stoi to na 
przeszkodzenie realizacji inwestycji. 

Ad. 8-8.1 

Przewodniczący Komisji Infrastruktury i Budżetu Ireneusz Ziółkowski poinformował, że komisja 
spotkała się 18.11 podczas posiedzenia wspólnego wszystkich komisji oraz w dniu dzisiejszym. 
Spotkanie to dotyczyło opinii o projekcie budżetu na 2022 rok. 

Ad. 8.2 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej radny Roman Cech poinformował, że komisji spotkała się 
trzykrotnie. Pierwsze spotkanie odbyło się 28.10. Komisja kontrolowała wydatki Urzędu Gminy na 
ochotnicze straże pożarne w 2020 roku. Materiały przedstawił pracownik Urzędu Gminy. Komisja 
zwróciła się do Komendy Miejskiej Państwowej Straży Pożarnej w Słupsku m. in. o przedstawienie 
szczegółowych danych dotyczących wszystkich wyjazdów jednostek OSP działających na terenie 
Gminy Dębnica Kaszubska w roku 2020, w szczególności strażaków ochotników uczestniczących 
w akcji, liczby godzin spędzonych na akcji, zdarzenia, które powodowało konieczność podjęcia akcji. 
Odpowiedź zostanie dołączona do protokołu. Drugim tematem była kontrola pojazdów służbowych 
Urzędu Gminy Dębnica Kaszubska. Kontrola dotyczyła kosztów zakupu paliwa, kosztów napraw 
samochodów oraz rozliczania kart drogowych. Zużycie paliwa zgadzało się według przyjętych norm, 
karty drogowe są rozliczane w sposób prawidłowy. Komisja podczas kontroli doszła do wniosku, że 
samochód osobowy o nr GSL 21110 jest samochodem starym, zużytym, ma przejechane ponad 400 
tys. kilometrów. Koszty naprawy co roku przekraczają 8 tys. zł. Komisja rekomenduje zakup nowego 
samochodu z leasingu. Drugie spotkanie odbyło się 18.11 podczas posiedzenie wspólnego wszystkich 
komisji, na którym omawiano projekty uchwał na sesję. Kolejne spotkanie odbyło się 22.11 
i dotyczyło opiniowania projektu budżetu na 2022 rok. Opinia ta nie została wypracowania. Komisja 
spotka się po sesji i przedyskutuje sprawę raz jeszcze. 

Ad. 8.3 

Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji radny Roman Cech poinformował, że komisji 
spotkała się 18.11 podczas posiedzenie wspólnego wszystkich komisji, na którym opiniowana 
projekty uchwał na sesję oraz 22.11. Spotkanie to dotyczyło opiniowania projektu budżetu na 2022 
rok. Komisja spotka się po sesji w celu przedyskutowania tematu. 

Ad. 8.4 

Przewodniczący Komisji Spraw Społecznych Mateusz Szerlowski poinformował, że komisja 
spotkała się 18.11 podczas posiedzenie wspólnego wszystkich komisji, na którym były opiniowane 
bieżące sprawy gminy. Kolejne spotkanie odbyło się w dniu dzisiejszym, na którym zaopiniowano 
projekt budżetu na 2022 rok. Przewodniczący Komisji zapoznał z protokołem ze spotkania 
z Dyrektorem Gminnego Ośrodka Kultury w Dębnicy Kaszubskiej. Protokół stanowi załącznik nr 57 do 
protokołu. 

Ad. 9 

Przewodniczący Rady Ireneusz Ziółkowski przeszedł do wolnych wniosków i informacji. 

Przewodniczący Rady Ireneusz Ziółkowski przypomniał o zaproszeniu na święto Zespołu Szkół 
w Gogolewie, które odbędzie się 6.12 o godz. 10:00. Gminny Ośrodek Kultury zwraca się z prośbą 



 

 

o dofinansowanie prezentów, bądź zakup prezentów dla dzieci, które napisały list do świętego 
Mikołaja. 

Wiceprzewodniczący Rady Witold Leśniewski zwrócił się do Prezesa Zakładu Gospodarki Komunalnej 
w Dębnicy Kaszubskiej o rozważanie możliwości podwyższenia stawek za użytkowanie samochodu 
prywatnego w pracy i podwyższenie kwot do tych najwyższych. 

Prezes Zakładu Gospodarki Komunalnej Anna Kurzawa-Gerczak udzieliła odpowiedzi, że stawki 
w Zakładzie są zgodne z rozporządzeniem, są na najwyższym możliwym poziomie. 

Wójt Gminy Iwona Warkocka poinformowała, że wraz z Dyrektorem Gminnego Ośrodka Kultury 
interesowano się akcją Szlachetna Paczka. W prace zaangażowany został Ośrodek Pomocy Społecznej 
i wywiad środowiskowy. We wrześniu zgłoszono 10 rodzin. Tylko jedna rodzina jest badana co do 
zgodności z regulaminem, gdyż uczestnicy muszą wyrazić zgodę na możliwość sprawdzenia 
funkcjonowania tej rodziny przez cały rok. Pozostałe rodziny albo odmówiły udzielenia tej pomocy, 
bądź nie kwalifikowały się do programu. Świadczy to o tym, że nie każda rodzina potrzebuje tej formy 
pomocy. 

Przewodniczący Rady Ireneusz Ziółkowski poinformował, że radni dostają materiały na skrzynki 
mailowe, z którymi powinni się zapoznawać. Dodał, że na spotkaniu dotyczącym strategii gminy był 
obecny tylko On, w związku z tym 9.12, podczas posiedzenia wspólnego wszystkich komisji, odbędzie 
się dyskusja na temat strategii. 

Radny Bartłomiej Tutak poprosił o przekazanie informacji kiedy będzie dostępna transkrypcja do 
nagrania z sesji. 

Ad. 10 

Przewodniczący Rady Ireneusz Ziółkowski o godzinie 14:20, po wyczerpaniu porządku obrad, 
zakończył sesję Rady Gminy Dębnica Kaszubska. 
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